
Kuopion Autoteknillinen yhdistys ry muistio 10 / 2006
Kuukausikokous / yritysesittelyt 

Aika: 10.10.2006 (ti) klo 18.00

Paikka: LHOsa Oy, Takojantie 10, 70990 Kuopio

Illan isännät: LHOsa Oy / johtaja Markku Husso, Jouko eskelinen ja Mika 
Launonen
Linnax OY / AmProtyökalut / Pasi Linna ja Erno Luopajärvi
HLgroup Oy / Ville Karppinen

Läsnä: 20 jäsentä (osallistujaluettelo liitteenä)

Yritysesittely
Johtaja Markku Husso toivotti meidät tervetulleiksi ja esitteli meille 
LHOsa Oy:n taustoja ja nykypäivää. Mieleenjääneitä tietoja:

– Yritys on perustettu Iisalmessa ja pääpaikka on Iisalmi
– Joensuussa toimipaikka ollut jo n. kaksi vuotta
– Kuopion toimipaikka ollut toiminnassa nyt n. puoli vuotta
– Toimiala laajentunut koko ajan (alkanut traktorien 

korjauksesta ja purkuosien myynnistä uusiin osiin ja 
nykypäivänä kattaa jo uusien osien myynnin, 
teollisuustarvikemyynnin ja traktoreiden myynnin)

Yritysesittely
Ville Karppinen esitteli meille HLgroup Oy:n (ent. Helsingin laakeri)
perustiedot. Mieleenjääneitä tietoja:

– Yritys perustettu vuonna 1942
– Edelleen kotimainen yhtiö (suurin omistaja on Antti 

Huttunen)
– Liikevaihto n. 37 milj. euroa
– Myynnistä 45% tulee autovaraosista, 30% 

teollisuustarvikkeista ja 25% automaaleista
– Nimeikkeitä myynnissä yli 100'000 kpl
– Henkilöstöä 160

Yritysesittely
Pasi Linna Linnax Oy:stä esitteli meille AmPro työkalumyynnin.
Mieleenjääneitä tietoja:

– Linnax Oy on työkalujen maahantuoja
– Jälleenmyyjiä n. 82 kpl
– AmPro työkaluilla täystakuu
– 1530% edullisiempia kuin ”merkkikalut”
– AmPro = I am professional (=olen ammattilainen)



Kuukausikokous

1§ Puheenjohtaja Hemmo Lötjönen avasi kokouksen ja totesi sen 
laillisesti koollekutsutuksi. Todettiin läsnäolijat; 20 jäsentä.

2§ Hyväksyttiin yksi uusi jäsen; Linjaautonkuljettaja Heikki Lipponen.

3§ Edellinen kokous oli Kallamarinassa 5.9.2006.

4§ Käsiteltiin liitosta saapunut kysely (liiton pitkän tähtäimen 
toimintasuunnitelmasta (pts)). Liiton kysely sähköpostitettiin (8.10.06 
su) ennakkoon jäsenille (joiden spostiosoitteet on tiedossa) 
tutustumista varten.Puheenjohtaja Hemmo Lötjönen oli tehnyt liiton 
monisivuisesta kyselystä tiivistelmän, jonka mukaan asia käsiteltiin. 

1. Vuosi 2020 / Onko Suomen Autoteknillistä liittoa ja 
paikallisyhdistyksiä olemassa? KATY vastaa: On.

2. Onko nykyinen jäsenpohjamme oikea? KATY: On (siis 
hyväksymme jäseneksi mekaanikot, ym)

3. Onko nykyinen organisaatiomme oikea? KATY: On. Jos on 
esittää parempaa, niin miellellään ajatuksia kuullaan.

4. Miten turvataan liiton taloudellinen asema? KATY: 
Jäsenhankintaa tehostamalla. 

5. Onko liitolla julkaisutoimintaa? KATY: Ei ja kyllä. Autolehden 
omistus ennallaan AKL:n kanssa. Satelliitin jakelu esim. 
sähköisesti. Kirjojen kääntäminen lopetettava 
kannattamattomana.

6. Mitä tehdään paikallisten yhdistysten toiminnalle? KATY: 
Paikallista toimintaa tarvitaan nykyisenkaltaisena.

7. Minkälaista toimintaa tulee järjestää?  KATY: Ei hajautusta 
maakuntiin (liiton toiminnoista). Entisenkaltaista.

8. Tarvitaanko kansainvälistä toimintaa? KATY: Kyllä, mutta 
nuukaillen. Esim. liiton puheenjohtaja osallistuu Fisitaan, 
mutta säästäen.

5§ Savonlinnan yhdistyksen 50vuotisjuhlia vietettiin 23.9.2006 
Savonlinnassa Vanhan Casinon Veranda salissa. Yhdistystämme
juhlassa edusti Hemmo Lötjönen, Antti Kovanen ja Tommi
Suhonen.

6§ Käsiteltiin liiton kiertokirje (4/2006).
– Liiton uusi toiminnanjohtaja on 33vuotias autoinsinööri Pasi 

Perhoniemi
– Ahti Vänttinen kaipailee juttuehdotuksia joulukuun alussa 

ilmestyvään satelliittiin (aineiston oltava perillä 27.10.06).
– Liiton jäsenmaksuosuus vuodelle 2007 nousee yhdellä 

eurolla (KATY:n osuushan nousee kahdella eurolla, joten 
kolmen euron korotus jäsenmaksuun siis tiedossa)



7§ Savonlinnan yhdistys kutsuu meitä pikkujouluihin 25.11.2006 klo 
18.00 alkaen (lomakylä Kerimaassa). Juhlia vietetään Savonlinnan 
yhdistyksen 50vuotisjuhlien hengessä. Kopioita kutsusta jaettiin
halukkaille (sihteerillä vielä muutamia kappaleita (ja voin scannata 
ja meilata halukkaille)).

 
8§ Muut mahdolliset asiat.

– Päätettiin, ettemme vietä ”omaa” pikkujoulua
– Seuraava kokous on 7.11.2006 klo 18.00 Savon Voimalla, 

Leväsentie 23:ssa, viestintäpäällikkö Ritva Karttusen 
emännöimänä.

– Perinteinen syksyn opinto ja virkistysmatka on hyvässä 
mallissa. Virallinen ilmoittautumisaika päättyi ja lähtijöitä on 
26kpl (muutamia paikkoja on vielä vapaana, halukkaat 
pikaisesti yhteyttä Hemmoon, Anttiin tai Tommiin)

9§ Puheenjohtaja Hemmo Lötjönen päätti kokouksen klo 19.12. illan 
isäntiä vieraanvaraisuudesta ja kattavista esittelyistä kiittäen. 

Kokouksen päälle nautimme vielä isäntien tarjoaman lämpimän 
ruuan ja jälkiruokakahvit, sekä tutuistuimme yrityksen tiloihin ja 
saimme hyviä tarjouksia mm. AmPro:n työkaluista.

Muistiin kirjoitteli sihteeri Tommi


		

